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ADJUSTABLE MICROPHONE STAND (Stock Code: 53-001)

FITTING
(1) The microphone clamp should be firmly screwed onto the spigot, using pliers to prevent spigot rotating.

The adjustment nut on the side of the top flange is then used to permit the desired amount of 'in use'
rotation.
NB Thread adaptors are available to convert American 5/8" (15.875 mm) mic clamp threads to the
European 3/8" (9.525 mm) standard used on this model, stock code: 53-217.

(2) These stands can be modified very simply to hold the heavier types of microphone such as Neumann
U47, U87 and Shure SM7.

If this is required, proceed as follows:

(2.1) Carefully lift off both top springs.

(2.2) Unscrew pillar from normal position 'B'.

(2.3) Drill new hole at position 'C'.  The distance 'B' to 'C' should be approximately 5".

(2.3) Refit pillar at position 'C' and refit springs.

(2.4) Tighten clamp screw 'D' carefully, using pliers or a wrench, with paper or cloth between the jaws to
prevent damage to plating.
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BRAS ARTICULE POUR MICRO (Reference: 53-001)

INSTALLATION
(1) La pince micro doit être vissée très fermement sur la tête du stand en se srvant de tenaille afin d'éviter

la rotation de la tête. L'écrou d'ajustement se trouvant sur le côté de la plaque du dessus est alors utilisé
pour permettre la rotation désirée de la tête.
NB: Nous pouvons procurer les bagues d'adaptation pour convertir les pinces micro-américaines 5/8"
(15.875 mm) en pinces européennes 3/8" (9.525 mm) standard, utilisées pour ce modèle, code 53-217.

(2) Ces supports peuvent être modifiés très facilement pour soutenir les micros les plus lourds tels que
Neuman U47, U87 et Shure SM7
Si cela est nécessaire, procéder de la façon suivante : (voir diagramme)

(2.1) Soulever avec précaution les deux ressorts du dessus.

(2.2) Dévisser la barre des ressorts de sa position normale "B".

(2.3) Percer un nouveau trou à la position "C". La distance de "B" à "C" devrait être approximativement de 13cm.

(2.4) Replacer la barre à la position "C" et replacer les ressorts.

(2.5) Serrer la vis "D" avec précaution, en utilisant une tenaille ou une clé, avec papier ou tissu entre les
mâchoires afin d'éviter d'abimer le chrome.


